
 

 

 

 

Referat af møde i Byudviklingsudvalget under Lystrup, Elsted, Elev og Nye Fællesråd. 

Den 28. januar 2021 kl. 19.30. Mødet blev holdt virtuelt. 

 

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Præsentation af Byudviklingsudvalgets medlemmer:  

De fremmødte deltagere præsenterede sig. Det blev besluttet at Mads Hulgaard gerne må 

indtræde i udvalget. 

 

3. Den organisatoriske baggrund og status for arbejdet i Byudviklingsudvalget (Flemming) 

Flemming præsenterede arbejdet i udvalget og status siden Birgit trådte ud.   

 

4. Fremtidssikring af Byudviklingsudvalget 

Emnet blev debatteret.  

 

5. Konstitution af Byudviklingsudvalget og valg af formand  

Flemming foreslog Uffe Dahl som formand som blev godkendt af udvalget. 

 

6. Meddelelser til Byudviklingsudvalget (Flemming) 

Meddelelserne var vedhæftet dagsordenen som Flemming gennemgik. 

 

7. Projekt ide for omdannelse af det gamle mejeri i Bygaden.  

Sven Aaen havde fremsendt materiale som blev drøftet.  

Enighed om at Flemming skulle kontakte Aarhus Kommune vedr. forslaget som ikke blev set som en 

forskønnelse af området – tværtimod.  

 

8. Udvalgets fremtidige opgaver og arbejdsform  

Det blev godkendt at udvalget skal arbejde videre med bl.a.: 

Revision af lokalsamfundsbeskrivelsen, kommuneplan 2022, 2. helhedsplan for Nye, Lokalplan 

etape 2 af Nye, mødeform og mødehyppighed m.v. 

 

9. Eventuelt. 

- 

 

  


